
香港航空青年團 
HONG KONG AIR CADET CORPS 

Sung Wong Toi Road, Kowloon, Hong Kong 
Tel 852 2712 8900 Fax 852 2715 6944 

 
由        : 周年大匯操 2023 籌委會項目經理 至 : 所有團員 
電郵 : hkaccparade2023@gmail.com  
 

抄送 : 司令, 副司令, 參事, 部主管, 
              榮譽長官統籌部主管, 總部 

參考 : AP2023/01 
 

日期 : 2022 年 12 月 9 日 
 

 
周年大匯操 2023 

報名程序及注意事項 
 

周年大匯操 2023 已暫定於 2023 年 3 月下旬假香港輔助警察隊總部舉行，而實際

安排將視乎屆時的疫情發展，以及政府和總部的防疫政策而定。周年大匯操 2023 籌

委會（下稱「籌委會」）現呼籲各級團員報名參加匯操，為年度盛事出一分力。詳情

如下： 
 

 綵排（暫定）  
日期： 2023 年 3 月 19 日（星期日） 2023 年 3 月 25 日（星期六） 
時間： 上午九時 至 下午六時正 上午九時 至 下午六時正 
地點： 香港輔助警察隊總部 香港輔助警察隊總部 
對象： 所有團員 所有團員 
備註： 不允許穿著釘鞋進入會場 

大會並不會提供午膳 
不允許穿著釘鞋進入會場 
大會並不會提供午膳 

 
 匯操（暫定） 
日期： 2023 年 3 月 26 日（星期日） 
時間： 上午八時半 至 下午六時正 
地點： 香港輔助警察隊總部 
對象： 所有團員 
備註： 不允許穿著釘鞋進入會場 

 

mailto:hkaccparade2023@gmail.com


香港航空青年團 
HONG KONG AIR CADET CORPS 

Sung Wong Toi Road, Kowloon, Hong Kong 
Tel 852 2712 8900 Fax 852 2715 6944 

 
注意事項如下： 
 
1. 有興趣參加匯操的團員（包括成人團員和學員）需於 2023 年 1 月 29 日（星

期日）或之前，透過［https://forms.gle/6rAYi79GQt3ix7U4A］填寫並提交電

子報名表格。 
2. 籌委會將收集所有申請者的資料，並整合名單發予各相關主管作參考及批准。 
3. 就最終獲取錄之隊列成員名單、綵排及匯操日的安排，籌委會保留一切修改

的權利。 
4. 各單位如有意邀請嘉賓，請提交網上表格（與隊列成員之報名表格相同），並

準確提供嘉賓的完整名字，包括各級授勳及嘉獎之銜頭，以便籌委會發出正

式邀請函。 
5. 所有出席匯操之人士（包括嘉賓），務必嚴格遵守各項的防疫措施。 
 
周年大匯操是香港航空青年團的年度大型活動，極需來自各隊的鼎力支持。籌委

會現誠意邀請各級團員預留日子，親臨操場見證是項盛事。 
 
如有任何查詢，歡迎透過電郵 hkaccparade2023@gmail.com 與我們聯絡。 

 
周年大匯操 2023 籌委會 
項目經理 
陳俊彥少校 
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From   : Project Manager,  
              Annual Parade 2023 Organising Committee     
 

To : All units 
 

Email : hkaccparade2023@gmail.com  
 

Cc : CO, DCOs, SO, OCs Gp, 
              OC HOCU, HQ HKACC 

Ref : AP2023/01 
 

Date : 9 December 2022 
 

 
Annual Parade 2023 

Registration Procedures and Points to Note 
 

The Organising Committee is pleased to announce that the Annual Parade 2023 will be 
tentatively held in late-March 2023 at Hong Kong Auxiliary Police Force Headquarters 
(AUX PHQ). The arrangements are subject to the prevailing precautionary measures at the 
time as announced by the Government and the Corps in respect of COVID-19. As a valuable 
opportunity to serve in one of the signature events of the Corps, application is now open to 
members of all ranks. The details are listed as follows. 

 
 Rehearsal (Tentative)  
Date: 19 March 2023 (Sunday) 25 March 2023 (Saturday) 
Time: 0900 to 1800 hrs 0900 to 1800 hrs 
Venue: AUX PHQ AUX PHQ 
Target: All All 
Remarks: Stud shoes are NOT allowed 

Lunch will NOT be provided 
Stud shoes are NOT allowed 
Lunch will NOT be provided 

 
 Parade (Tentative) 
Date: 26 March 2023 (Sunday) 
Time: 0830 to 1800 hrs 
Venue: AUX PHQ 
Target: All 
Remarks: Stud shoes are NOT allowed 
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The points to note are stated as follows. 
 
1. Interested members (both adults and cadets) should complete and submit the 

online application form at [https://forms.gle/6rAYi79GQt3ix7U4A] by 29 
January 2023 (Sunday). 

2. The Organising Committee will gather the information, consolidate and distribute 
a list of applicants to all relevant OC Units for reference and endorsement. 

3. The Organising Committee reserves all rights in amending the final list of 
contingent members, as well as the arrangement for rehearsals and parade day, 
without prior notice. 

4. If units would like to invite any guests, please provide details in the online reply 
slip (same as the one for contingent application). The full title of the guests, 
including the appropriate post-nominal letters, should be provided. Official 
invitations will be sent by the Organising Committee. 

5. All parade attendees, including guests, should strictly observe all COVID-19 
precautionary measures. 

 
The Annual Parade serves as one of the key annual events of the Corps, which requires 

full support from every unit. We cordially invite all members to mark their calendars and 
contribute. Please join us together on the parade to witness this great occasion. 

 
Should you need further information, please feel free to contact us through 

hkaccparade2023@gmail.com. 
 

Sqn Ldr Jethro Chun Yin CHAN 
Project Manager 
Annual Parade 2023 Organising Committee 
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